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MY FRIENDS FROM AFAR 

Far away in the universe, a planet AMIKUS is facing serious pollution and a depletion of its natural resources. 
Chen Feng Jiao (Carrie Wong) is tasked with seeking a new livable planet and to locate the whereabouts of 
a defector TA1-2345. To blend in with the Earthlings, Feng Jiao and her comrades disguise themselves as a 
typical Singaporean family and everyone is assigned a “human” name. 

Living next to the Yang family, Feng Jiao and Yang Tian Sheng (Shaun Chen) share a mutual dislike for each 
other which eventually turns into love. While Chen Xiang Lin (Aloysius Pang) kisses Yang Tian Ning (Paige 
Chua) and the latter becomes pregnant! Another neighbour Zhou Zhi Qiang discovers the true identities of 
the Chens and uses it to take advantage of Chen Xiao Long (Brandon Wong). With their leader falling in love 
and a human-alien baby on its way, will our friends from afar complete their mission? And can they uncover 
the defector who has been taking on a human-form and living among them?

Cast:	 Carrie Wong, Shaun Chen, Aloysius Pang, Paige Chua, Yao Wen Long, Brandon Wong, Sheila Sim, 
	 Wang Yu Qing, Zhu Xiu Feng, Eelyn Kok

知星人

雅米克星因为严重污染，资源耗尽，雅米克星人被迫寻找新的移居地。陈凤娇（黄思恬）被她的女皇指定为领

导，要他寻找1983年就到新加坡进行勘测，但选择留在新加坡的叛变者TA1-2345。凤娇与同胞门为了融入人类

的社会，为大家制定了名字和身份，和杨家成为了邻居。凤娇看不惯杨家之子杨天生（陈泓宇）的缺点，竟然

想要改造他，天生和凤娇就如死对头般，成了欢喜冤家。陈祥林（冯伟衷）情窦初开，与杨天宁（蔡琦慧）亲

吻动了情，竟然怀孕！外星家庭为了如何处理这个意外的小生命，意见分歧。这时候，周志强（姚彣隆）又不

断利用陈小龙（黄炯耀）做事情，并发现了陈家是外星人的秘密，志强想利用这个秘密得到什么呢？祥林和天

宁如何面对意外的小生命？凤娇与天生是否能冲破外星与地球人的界限，勇敢追求真爱呢？外星家庭最终会留

在地球还是离开？外星人终于找到当年的叛变者，他/她竟然是 ... 

演员：黄思恬、陈泓宇、冯伟衷、蔡琦慧、姚彣隆、黄炯耀、沈琳宸、王昱清、朱秀凤、郭蕙雯


